
8 de novembre de 2001

JUNTA DE FACULTAT

Avui, 8 de novembre, s’ha celebrat una Junta de Facul-
tat en què a més de les informacions de caràcter general

sobre les activitats dutes a terme des de la darrera reu-
nió, s’ha presentat l’estat actual del pressupost, s’ha
informat sobre les properes eleccions als òrgans de go-
vern de la UB i s’ha aprovat la creació d’una Comissió

de Biblioteca de la Facultat.

CONSELL DE DIVISIÓ

Aquest dijous, 8 de novembre, s'ha reunit el Consell de
Divisió amb un únic punt de l'ordre del dia: l'aprovació

de les places i els perfils corresponents a la 15a convo-
catòria de professorat ordinari. S'han aprovat 40 places
de professor, entre les quals, les que corresponen a la
nostra Unitat Departamental, que les havia aprovades en

la reunió de dimarts passat. Avui mateix, i prèviament al
Consell de Divisió, la Comissió de Professorat havia
aprovat aquestes places i perfils.

REUNIÓ AMB PRESIDÈNCIA DE LA DIVISIÓ

El dilluns, 29 de novembre, hi hagué una reunió de l'e-

quip de Presidència de la Divisió amb els degans i el
vicedirector de l'ICE. En la reunió s'avaluà la inaugura-
ció de curs i es decidí que l'any vinent serà la Facultat
de Formació del Professorat qui es farà càrrec d'organit -

zar la lliçó inaugural. El president informà de les obres
que s'han de dur a terme a l'edifici de Migdia 1 al cam-
pus de la Vall d'Hebron i de la decisió de la Diputació

de construir un edifici de 10.000 m2 més quatre plantes
subterrànies d'aparcament al darrera de Migdia 2. En
aquest edifici s'hi podria instal·lar en el futur la nostra
Facultat. Així mateix, també explicà les obres que hi ha

planificades per a l'edifici del Teatre al mateix campus.
Begoña Gros informà d'un projecte d'elaborar una pàg i-
na web amb les revistes i informes de recerca de la Di-
visió i de deixar espai per a aquells grups que vulguin

disposar d'una revista electrònica. També s'informà de la
continuació de la revista Temps d'educació  i dels tràmits
que s'estan fent per a promoure'n la difusió. Altres temes
tractats foren l'organització d'actes festius per Sant Jordi i la

necessitat de tenir un pla de seguretat que hauria de sortir
de l'OSSMA.

COMISSIÓ ACADÈMICA

La Comissió Acadèmica de la Divisió es reuní el 29 d'octu-
bre. A la reunió s'informaren favorablement les propostes

d'assignatures de lliure elecció i d'activitats susceptibles de
reconeixement de crèdits de lliure elecció per al segon se-
mestre del curs 2001-2002. El punt de l'ordre del dia sobre
l'aprovació dels POA dels ensenyaments de la Divisió que-

dà en suspens, ja que la majoria presentaven problemes per
a la seva aprovació.

ENQUESTES SOBRE L’ACTIVITAT DOCENT

Al final de cada semestre es recull l'opinió anònima de

l'alumnat sobre aspectes docents del professorat d'algunes
assignatures. En la darrera ocasió, als estudis de la diplo -
matura, van ser avaluades tres assignatures obligatòries i set
d'optatives. Globalment els aspectes del professorat més

ben valorats van ser l'actitud receptiva i respectuosa en la
relació amb l'alumnat, l'atenció correcta de les consultes en
hores de tutoria i el domini del contingut de la matèria. En
canvi, els aspectes referits a la capacitat per explicar-se de

manera sistemàtica i clara, el ritme d'explicació i el foment
de l'estudi i el treball personal han estat els elements valo-
rats més negativament. Els resultats globals, però, situen les

mitjanes entre 4,77 i 5,93 sobre una puntuació de 7.
Pel que fa a llicenciatura i complements de formació,

es van avaluar tres assignatures obligatòries i dues d'optati-
ves (de la llicenciatura), i quatre dels complements de for-

mació. Les valoracions globals expressades pels alumnes
que respongueren les enquestes se situen entre 4,41 i 6,04
punts sobre un màxim de 7. Els aspectes més ben valorats
van ser l'actitud dels professors envers els alumnes i el seu



domini del contingut de la matèria. Els aspectes menys

valorats estaven relacionats amb la metodologia empra-
da i la capacitat d'explicar-se de manera clara i sistemà-
tica.

ELECCIONS D'ESTUDIANTS

Recordeu que hi ha convocades les eleccions d'estudi-
ants als òrgans de govern de la UB. Els alumnes interes-

sats a presentar una candidatura podeu demanar infor-
mació a la Secretaria de la Facultat, on us donaran un
dossier amb la normativa d'eleccions, els procediments,

els terminis, etc. També us podeu adreçar als caps d'es-
tudis i al deganat de la Facultat per a rebre informació
més directa. Teniu temps fins al 19 de novembre, a les
20 h. per a presentar les vostres candidatures a la Se-

cretaria de la Facultat; les esmenes al cens es poden fer

fins al 5 de desembre a la mateixa Secretaria −el cens

està penjat a la cartellera del vestíbul de Secretaria−; la
campanya electoral està prevista entre els dies 3 i 12 de

desembre −inclosos tots dos. Les eleccions tindran lloc

el 13 de desembre, entre les 10 del matí i les 20,15, de
manera ininterrompuda i a la mateixa Facultat. "13 D
2001: Fes-te sentir!"

PIS DE ROSA RICART

El pis cedit per la bibliotecària Rosa Ricart al Servei de
Biblioteques i del Patrimoni Bibliogràfic de la Genera-

litat de Catalunya per a ús d’un alumne de la Facultat ha
estat adjudit enguany a Bartomeu Mas, natural de Ma-
llorca i estudiant de la llicenciatura.

ACTIVITATS DEL PROFESSORAT

Ernest Abadal va fer una xerrada als alumnes de la di-

plomatura de Biblioteconomia i Documentació de la

Universidade da Coruña (Ferrol) el passat 29 d'octubre

sobre "Nuevas perspectivas profesionales en el entorno
digital".

Durant els dies 5-7 de novembre Ernest Abadal, Mer-
cè Bosch i Rosa Seguí han presentat sengles contribucions a

la 6a edició dels Encuentros sobre Sistemas de Información
y Documentación (Ibersid'2001), realitzats a la Universidad
de Zaragoza.

L'Alice Keefer i en Miquel Térmens participen en un

curs organitzat pel CSIC a Madrid els dies 12-15 de no-
vembre, sobre "La biblioteca digital: la biblioteca híbrida:
¿cómo gestionar la transición?"

ACTIVITATS DOCENTS

Els alumnes de l'assignatura Complements de formació en

biblioteconomia van visitar el dimarts 6 de novembre, la
Biblioteca General de la UPF, dins l'estudi de biblioteques
universitàries.

EXPOSICIÓ DE MATERIALS ESPECIALS

Des d'aquesta setmana ha quedat instal·lada a les vitrines

del primer pis una exposició de materials especials a les
biblioteques. Inclou una varietat important d'aquests tipus
de materials: enregistraments sonors i partitures, enregis-
traments audiovisulas i multimèdia, suports informàtics i

materials gràfics, braille, objectes i documents cartogràfics.
L'exposició ha estat organitzada per Miquel Àngel Plaza.
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